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内容概要

<div class=bbcontent>丛书一改传统同步教辅读物的陈旧面孔，既立足同步教学，又针对最新中考要求
，在同步学习基础知识的同时，注重思维方法指导，更注重培养学生分析问题和解决问题的能力。丛
书在内容及章节的设置上完全依据最新教材，严格与节（课）同步，精心选编的跟踪拓展训练和章末
学习测评，难度适中，它们与期中、期末测试题共同构成符合义务教育课程标准及素质教育规律的三
级测试体系，供学生多角度、全方位地进行省时、高效的训练，真正达到提高整体素质的目的
。</div>

Page 2



《新课标读想练同步测试》

书籍目录

Unit 1  How do you study for a test?    Test One    Test Two  Unit 2  I used to be afraid of the dark　Test One  
　Test Two  Unit 3  Teenagers should be allowed to choose their own clothes　Test One  　Test Two  Unit 4 
What would you do?  　Test One  　Test Two  Unit 5  It must belong to Carla　Test One  　Test Two  上学期期
中测试卷Unit 6  I like music that I can dance to　Test One  　Test Two  Unit 7  Where would you like to visit?   
Test One    Test Two  Unit 8  I'll help clean up the city parks    Test One    Test Two  Unit 9  When was it invented?
　Test One　Test TwoUnit 10  By the time I got outside, the bus had already left　Test One　Test Two上学期期
末测试卷Unit 11  Could you please tell me where the restrooms are?　Test One　Test TwoUnit 12  You're
supposed to shake hands　Test One  　Test Two  Unit 13  Rainy days make me sad　Test One　Test TwoUnit
14  Have you packed yet?　Test One　Test TwoUnit 15  We're trying to save the manatees！　Test One  Test
Two下学期期末测试卷中考模拟预测卷（一）中考模拟预测卷（二）参考答案及提示

Page 3



《新课标读想练同步测试》

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu111.com

Page 4


